

## **ACTA REUNIÓ JUNTA DE L' AFA**

Dijous 14 de desembre de 2017, hora 19h //

**Assistents:** Anna Guerrero (Presidenta), Laia Roca (Comunicació), Ester Vinyals (Menjador i 'Espai Mitjdia), Laia Quílez (Vicepresidenta), Meritxell Alvira (Aprenent Junts), Yolanda Echene (Secretaria), Teresa Vila (Extraescolars), Marta Lleopart (Escola en lluita), Arantxa Martorell (Biblioteca) i com a socis: Marc Roige i Kevin.

### **ORDRE DEL DIA DE LA JUNTA DE L' AFA.**

- 1.- BENVINGUDA ALS NOUS VOCALS. ORGANITZACIÓ DE LA JUNTA.**
- 2.- CALENDARITZACIÓ DE LES PROPERES JUNTES, GENER A MARÇ DE 2018.**
- 3.- ACTIVITATS TRIMESTRE DE GENER A MARÇ 2018.**
- 4.- SEGUIMENT DE LES RECOLLIDES DE LES SIGNATURES PEL TEMA OMBRES, GRADES, CALEFACCIÓ I LAVABOS.**
- 5.- CREACIÓ DE LA COMISSIÓ D'OMBRES PATI (PROCEDIMENT, CALENDARI, ETC..)**
- 6.- VOCALIES BIBLIOTECA I VOCALIA MENJADOR. Informació al respecte**
- 7.- PRECS I PREGUNTES.**

### **1.- BENVINGUDA ALS NOUS VOCALS. ORGANITZACIÓ DE LA JUNTA.**

Exposats tots aquests aspectes, la presidenta, fa una breu exposició respecte el primer punt de l'ordre del dia que es donar la benvinguda als nous vocals. Anna indica que com no hoi son tots, enviarà un correu electrònic explicant el funcionament de la junta, per a millor coneixement.

### **2.- CALENDARITZACIÓ DE LES PROPERES JUNTES, GENER A MARÇ DE 2018.**

Segons el resultat del doodle, els dies que millor van per fer les reunions son el dimecres i dijous, per tant s'acorda alternar un mes el dia de la celebració de la junta, (un mes dimecres, l'altre mes dijous, i l'altre mes dimecres), essent majoritàriament les 19:00 hores per fer-les. S'enviarà un mail a la junta, fixant aquests dies.

### **3.- ACTIVITATS TRIMESTRE DE GENER A MARÇ 2018.**

- Respecte aquest punt es posa de manifest que el proper 12 de gener de 2018 hi ha una xocolata prevista regalada per l'empresa del menjador i els beneficis obtinguts aniran destinats a alguna associació o entitat benefica del Barri.

- CARNESTOLTES. El dia 10/2/2018 es Carnestoltes, i cal dur a votació la disfressa amb la que l'Arenal de LLevant hi participarà a la Rua. El plaç per la votació que es farà a través del blog, finalitzarà el 19 de desembre.
- Hi ha previst un taller de Cuina Justa pel proper 22 de març de 2018.
- Es planteja la possibilitat de fer xerrades per part de l'AFA respecte a temes malahuradament tan actuals com poden ser la violència entre iguals o el bullying.

#### **4.- SEGUIMENT DE LES RECOLLIDES DE LES SIGNATURES PEL TEMA OMBRES, GRADES, CALEFACCIÓ I LAVABOS.**

respecte a aquest punt de l'orde del dia, es posa de manifest per part de la MARTA (comissió Escola en lluita) que cal fer les cartes necessàries per adjuntar les recollides de signatures i a mes, indica que cal fer un seguiment personalitzat davant del Consorci, ja que si no es far, potser cauen en sac buit. La Marta s'ofereix a fer les cartes corresponents i adjuntar la carta que ja es va enviar al Consorci respecte al tema d'ombres i grades que el curs passat es va enviar.

Es posa de manifest que la Calefacció de l'escola torna a no funcionar, però es veu que des del Consorci s'han compromès a arreglar-la aquestes vacances de Nadal. Caldria fer un seguiment per confirmar que així ha sigut.

#### **5.- CREACIÓ DE LA COMISSIÓ D'OMBRES PATI (PROCEDIMENT, CALENDARI, ETC..)**

L'Anna indica que cal engegar ja la comissió ombres. S'hauria de buscar voluntaris del sector (arquitectes) entre els pares de l'escola, algun voluntari de l'espai migdia, i algú voluntari de l'AFA.. S'hauria de rescatar o demanar a l'Escola el dossier del projecte pati d'anys enrere; un soci (Marc) no recorda si en aquell projecte es va contemplar alguna proposta d'ombres al pati. Es pos a de manifest que un Arquitecte de confiança de la Monica Dapena podria presentar un projecte. Preferiblement haurien de ser pares de l'escola. Malgrat però, es possa de manifest per part de la Marta (Escola en lluita) que caldria fer una reunió amb el Consorci i els tècnics que formin part de la comissió, per saber quines limitacions es fixen per part de l'Administració per poder fer les ombres necessàries al pati.

Es planteja la sol·licitut a la Vocalia de comunicació que facin una crida especifica per buscar entre els pares de l'escola preferiblement tècnics i poder crear aquesta comissió d'ombres.

L'Anna porta 3 pressupostos del tendal del chill-out, sent de 2.500€ la més econòmica. Desconeixent les diferències tècniques de cadascuna. s'acorda posposar la decisió de quin pressupost triar, fins que no es crei la comissió d'ombres i sigui aquesta qui les analitzi i sigui la primera decisió a prendre.

#### **6.- VOCALIES BIBLIOTECA I VOCALIA MENJADOR. Informació al respecte**

Per part de la vocalia de Biblioteca es posa de manifest que canviaran el sistema d'excel i es crearà una base de dades de la biblioteca, per detallar i agilitzar els préstecs que fan els alumnes a la Biblioteca. Es posa de manifest la possibilitat

de millorar el tema, ja que amb el propi codi de barres del llibre, i potser amb un lector, identificar el llibre amb més facilitat i amb més rapidesa.

Per part de Menjador no hi ha res a comentar.

## **7.- PRECS I PREGUNTES.**

Al respecte es posa de manifest la inquietut referent a la formació del professorat de l'escola. El percentatge d'interinatge és molt elevat. S'obre un debat al respecte.

S'aixeca la sessió a les 21,00 hores de la nit.